
STIGMA RY 4/2023   

Stigma ry:n hallituksen kokous   

Aika: 3. Huhtikuuta 2023 klo 17.30  

Paikka: Teams  

Läsnä:  

Emilia Muuri (Puheenjohtaja ja tapahtumavastaava) 
Joel Hämäläinen (Kulttuuri-, urheilu- ja yhdenvertaisuusvastaava)  
Eveliina Ruusola (Taloudenhoitaja ja sihteeri) 

1. Kokouksen avaus   

Avataan kokous ajassa 17.30. 

2. Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi   

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  

3. Esityslistan hyväksyminen    

Vanhaan esityslistaan tehty lisäyksiä, hyväksytään uusi esityslista.  

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen   

Hyväksytään pöytäkirja. 

5. Talousasiat   

5.1. Järjestötukien ja toiminta-avustusten tilanne  
YKAn tuet tulevat viimeistään huhtikuun puolivälissä. HYYn tuen määrästä tai tukien saamisen 
aikataulusta ei tietoa vieläkään.  
5.2. Yleinen taloustilanne    
Hyvä.        
5.3. Vapun budjetti  
Alustavasti sovittu 150-200 euroa, pyritään mahdollisimman alhaiseen budjettiin. 

6. Yhdenvertaisuus   

6.1. Valtsikan uusi yhdenvertaisuussuunnitelma  
Kannunvalajat alkanut valmistelemaan uutta suunnitelmaa. Stigma pyrkii osallistumaan tämän 
suunnittelemiseen. Joel pyrkii osallistumaan mahdollisiin kokouksiin aiheeseen liittyen.  
6.2. Tiedekunnan yhdenvertaisuusiltapäivä  
Joel pyrkii osallistumaan yhdenvertaisuusiltapäivään. 



7. Ympäristö   

Ei kokoukseen tuotavaa. 

8. Urheilu ja kulttuuri   

8.1. Mahdolliset tapahtumat  
Joel ajatellut salibandyvuoron varaamista muiden sosiaalitieteiden järjestöjen kanssa yhteistyössä. 
Pyrkii järjestämään vuoden aikana yhden liikuntatapahtuman. On mukana WhatsApp-ryhmissä 
liittyen valtsikan urheilutoiminnan organisoimiseen. Kulttuuritapahtumana mahdollinen vierailu 
musiikkitalon kenraaliharjoituksiin tmv. Joel pyrkii selvittämään, onko kulttuurivastaaville 
Facebook tai WhatsApp ryhmää, jos ei ole, pyrkii tällaisen kanavan perustamaan. 

9. Tiedotus   

9.1. Nettisivujen päivitys  
Nettisivujen päivittäminen vielä kesken, mutta työn alla. Yhteystiedot on päivitetty. Muu tarvittava 
tieto päivitetty/arkistoitu. Kansikuva vaihdetaan mahdollisimman pian.  
9.2. Tapahtumiin liittyvät tiedottaminen  
Sosiaalitieteiden puheenjohtajien kesken sovittu, että mainostetaan myös muiden ainejärjestöjen 
tapahtumia jatkossa enemmän. Tällä pyritään lisäämään osallistumismäärää ja viestimään, että 
ainejärjestöjen tapahtumiin voi osallistua vapaasti myös pääaineiden yli.  
9.3. Uusien toimijoiden esittely  
Kysytään asiasta WhatsApp-ryhmässä. Samanhenkinen esittely kuin hallituksella.  
9.4. YKAn jäsenkampanja 
Mainostetaan YKAn jäseneksi liittymistä somessa jatkossa. Tämä on osa tämän vuoden sopimusta. 
9.5. Palautelomakkeen päivitys 
Muokataan Stigman palautelomaketta siten, että se toimii jatkossa kaikkeen yhteydenottoon 
(palautteet, ongelmatilanteet ym.).  

10. Työelämä   

10.1. Ekskut  
Emilia keskustellut Elenan kanssa asiasta. Edelleen selvitetään mahdollisuutta vierailla 
valtioneuvostossa tai ympäristöministeriössä. Tällä hetkellä näyttää siltä, että ekskursio onnistuisi 
vasta syksyllä. Pyritään myös tässä tekemään yhteistyötä muiden sosiaalitieteiden ainejärjestöjen 
kanssa, jotta saataisiin mukaan enemmän osallistujia.  

11. Opintoasiat   

11.1. Tieteenalan kokoukset  
Varmistetaan tilanne näihin liittyen Semralta. Niihin osallistutaan, mikäli niitä järjestetään tai niihin 
kutsutaan.  
11.2. Sosiaalitieteiden kandiohjelman ohjauksen kehittämistyöpaja  
Osallistuttiin viime viikon torstaina. Työpajassa sovittiin muutamista uusista suuntaviivoista. Näitä 
olivat esimerkiksi opiskelijoiden ohjauksen kehittäminen ja yliopiston ohjauskäytäntöjen 
koostaminen seuraavalle 3 vuodelle. Lisäksi puhuttiin opiskelijakulttuurin ja yliopistoyhteisöön 
integroitumisen kehittämisestä edelleen (opiskelijoinen tavoittaminen ollut koronan jäljiltä vaikeaa). 



Tämän osalta päätettiin, että opiskelijoille järjestetään jatkossa fuksivuodelle kaksi tapaamista, 
joissa toisessa painotetaan ohjausta ja toisessa henkilökuntaan tutustumista. Opettajatuutori pyrkii 
kommentoimaan opiskelijoiden opintosuunnitelmia tarpeen mukaan. Lisäksi sovittiin, että 
henkilökunnan puolesta kysellään fuksien tilannetta loppuvuodesta. Pyritään siis eri keinoin 
lisäämään mahdollisuuksia tavata yliopiston henkilökuntaa. Ajatuksena näiden lisäksi palauttaa 
matalan kynnyksen mahdollisuus tavata henkilökuntaa opinto-ohjauksen puitteissa myös muutenkin 
kuin ensimmäisen vuoden aikana. Yhteiskuntapolitiikan opintosuuntaan täsmentymisen osalta 
keskustelua jonkinlaisen tervetulotilaisuuden järjestämisestä (sosiologian opiskelijoilla jo 
tämänkaltainen perinne olemassa). Maisteriohjelmien osalta suunniteltiin maisterituutorryhmien 
laajentamista myös Helsingin Yliopiston kandiopiskelijoille (ei vain niille, jotka siirtyvät tänne 
kandivaiheen jälkeen muista yliopistoista). Sosiaalitieteiden karnevaalia aiotaan jatkaa ja tämän 
rinnalle suunnitteilla jonkinlainen toistuva henkilökunnan ja opiskelijoiden yhteinen U37-seminaari, 
jossa esiteltäisiin ajankohtaista tutkimusta hengailun puitteissa.  

12. Tapahtumat   

12.1. Menneet tapahtumat  
Ei menneitä tapahtumia helmikuun lopun tapahtuman lisäksi.  
12.2. Tulevat tapahtumat  
12.2.1. Merkkimarkkinat 4.4.2023  
Merkkimarkkinat klo 13-15 Porthaniassa, näillä näkymin Stigmalta 3 osallistumassa myyjäisiin. 
12.2.2. Stigman ja Konstruktion pubi-hengailu 17.4.2023  
Tapahtuman toteutus mainontaa vaille valmis. Stigmalta ja Konstruktiolta hallituksista näillä 
näkymin yhteensä 4 osallistujaa. 
12.2.3. Stigman, YKAn ja alumnien yhteistapahtuma (2.-5.5.2023?)  
Emilia keskustellut YKAn kanssa, Elena keskustellut alumnien puheenjohtajan kanssa. Etsitään 
alumneja tapahtumaan. Päiväksi ehdotettu 4.5. Emilia hoitaa mainonnan, joka aloitetaan n. 2 
viikkoa ennen tapahtumaa.  
12.2.4. Vappu  
Sosiaalitieteiden oma vapputapahtuma 26.4. Ohjelmaa suunnitellaan WhatsApp-ryhmässä sekä 
erillisissä kokouksissa.  
12.2.5. Vuosijuhlien tilanne  
Paikka varattu, kokoustetaan asiasta tarkemmin elokuussa. Jatketaan sponsorien hankintaa kevään 
aikana. 
12.2.5.1. Vuosijuhlatoimikunnan tilanne 
Vuosijuhlatoimikunnan kesken kokoustettu maaliskuussa. Pyritään vielä toukokuussa pitämään 
aiheesta kokous liittyen syksyn tehtävälistaan vuosijuhlien osalta. 
12.2.6. Muut tulevat tapahtumat 
Sosiaalitieteiden puheenjohtajien kokouksessa sovittiin, että järjestetään kesällä yhteislähtö prideen 
ainejärjestöjen kesken. Suunniteltiin alustavasti lukuvuoden päätösbileiden järjestämistä.  

13. Alumnit   

13.1. Alumniyhteistyön tilanne ja rekrytointi tapahtumaan  
Yhteistyötä tehdään, alumnien rekrytointi tapahtumaan käynnissä.  

14. Muut asiat   



14.1. Vuosijuhlaedustajat  
Ei tänä vuonna osallistuta Kannunvalajien vuosijuhlille hallituksen kesken. Pyritään silti viemään 
tervehdys. Osallistutaan Konstruktion vuosijuhlille. Tehdään myös vuosijuhlalahjoitukset valittuihin 
kohteisiin. 
14.2. Virkistäytyminen  
Virkistäydyttiin juuri maaliskuun lopulla elokuvan merkeissä. Otetaan seuraavassa kokouksessa 
esille jaksamiskeskustelujen rooli (toistaiseksi ollut Stigmassa vähäinen).  

15. Seuraava kokous 

Tehdään aiheesta Doodle myöhemmin WhatsAppissa. Järjestetään toukokuussa.  

16. Kokouksen päättäminen  

Päätetään kokous ajassa 18.27.


